



TENDER ADDENDUM

**P15 and P17 Parking Lot Improvements
Chelsea and La Pêche, Québec**

Tender No.: MA076

October 12, 2023

ADDENDUM No. 1

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

The closing date of this tender have been postponed to October 18, 2023.

Q1. We note in the tender specifications cited above a particular requirement of the NCC concerning the supply of MG-20b stone for the project. We note in the tender specifications cited above a particular requirement of the NCC concerning the supply of MG-20b stone for the project.

“Article 1.4 OWNER SPECIFIC REQUIREMENTS

.1 MG 20b granular materials must be supplied by Carrière Bélisle to maintain consistency with NCC parking lots and trails in the vicinity”.

This requirement seems rather restrictive to us and has the potential to inflate project costs since there is only one identified supplier.

We believe that for granular material, i.e., a raw material, there are necessarily acceptable product equivalents. With this in mind, would it be possible to elaborate on the specifications expected for MG-20b in the call for tenders, so that we can submit a request for equivalence?

Or is it the NCC's intention to maintain this particular restrictive requirement?

ADDENDA À LA SOUMISSION

**Amélioration des parcs de stationnement au
P15 et P17
Chelsea et La Pêche, Québec**

No. de la soumission: MA076

Le 12 octobre 2023

ADDENDA no. 1

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

La date de clôture de cet appel d'offres a été reportée au 18 octobre 2023.

Q1. Nous remarquons au devis de l'appel d'offres cité en rubrique une exigence particulière de la CCN concernant l'approvisionnement en pierre MG-20b pour le projet.

« Article 1.4 EEXIGENCES SPÉCIFIQUES DU MAÎTRE DE L'OUVRAGE

.1 Les matières granulaires MG 20b doivent être fournis par la Carrière Bélisle pour maintenir une cohérence avec les stationnements et sentiers de la CCN à proximité ».

Cette exigence nous apparaît plutôt restrictive et a le potentiel de gonfler les coûts du projet puisqu'il n'y a qu'un seul fournisseur identifié.

Nous croyons que pour du matériel granulaire, soit une matière première, il existe forcément des équivalences de produits acceptables. Dans cette optique, serait-il possible d'élaborer sur les spécifications attendues pour le MG-20b de l'appel d'offres, afin que nous présentions une demande d'équivalence?

Ou bien est-ce l'intention de la CCN de maintenir cette exigence particulière restrictive?

A1. MG 20b brown granular materials can also be supplied by Carrière Eurovia located at :

960 chemin Edelweiss
Wakefield, Qc
819-457-9892

Delete the sentence below item 7 DURATION OF WORK, an integral part of the Tender and Acceptance Form (French version only), and

Replace with: the Contractor must complete the work no later than December 31, 2023.

R1. Les matières granulaires MG 20b brun peuvent aussi être fournies par la Carrière Eurovia située au :

960 chemin Edelweiss
Wakefield (Québec)
819-457-9892

Supprimer la phrase au-dessous de l’item 7 DURÉE DES TRAVAUX, partie intégrante du formulaire de soumission et d’acceptation (version française seulement, et

Remplacer par: l’Entrepreneur doit exécuter les travaux au plus tard le 31 décembre 2023.

Micheline Al-Koutsi

Senior Contract Officer / Agente principale de contrats
Procurement Services / Services de l’approvisionnement
Corporate Services Branch / Direction des services généraux